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2 Vaststelling van de agenda van deze vergadering 

 

3 Spreekrecht  

 

4 Raadsvoorstel : Instemmen met het samenwerkingsakkoord 2019-2022 MRE en het werkprogramma 2019 MRE  

Portefeuille F. van Kessel / steller P. Hertog  

 

5 Raadsvoorstel: Vaststellen 'Parapluplan Verlegging gasleiding - Airpark', Cranendonck 

Portefeuille F. v.d. Wiel / steller Bram Daamen 

 

P. Beerten, ELAN 

1. Wat zijn de kosten voor de gemeente van het verleggen van de gasleiding en tot wat voor extra opbrengsten leidt dit in de 

grondexploitatie? 

 

H. Beliën, Pro6 

1. Loopt de Gemeente geen risico op schadeclaims van bedrijven door inkomstenverlies vanwege het niet voorradig zijn van gas door 

de omlegging van de gasleiding ? 

 

P. Coenegracht, CDA Cranendonck  

1. Gaan er daadwerkelijk bedrijven op het Airpark tijdens het verleggen van de leiding tijdelijk afgesloten worden van aardgas ?  Dit 

i.v.m. mogelijke planschade! 

2. In verband hiermee (verleggen gasleiding Airpark)  kijk ik naar de risicomatrix in het incidentscenario buisleiding, waar dit soort 

incidenten gekwalificeerd zijn als: 

impact: zeer ernstig; waarschijnlijkheid : mogelijk. 

Wanneer ik de toelichting op het scenario bekijk zie ik dat we bij deze incidenten mogelijk onvoldoende  operationele capaciteit  op 

Brandweer en GHOR( Geneeskundige dienst) binnen de regio Brabant Zuid Oost hebben.  

In hoeverre is hiermee rekening gehouden/ c.q. wat wordt er op voorhand aan gedaan?  

 

6 Raadsvoorstel: Vaststellen bestemmingsplan Moonslaan 22 te Maarheeze 

Portefeuille F. v.d. Wiel / steller B. Daamen 
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C. Gimblett, CDA Cranendonck  

1. Wat voor termijn mag je als gemeente voor dit soort (reeks van) aanvragen gebruiken. Wat is de reden dat dit bijna 2 jaar heeft 

 geduurd? 

 

7 Raadsvoorstel:  inzake woningbouwontwikkeling Burg. Wijtestraat e.o. Budel  

Portefeuille F.v.d. Wiel/ steller H.v.d. Ven 

 

W. Aarts, Pro6 

Kunt u op een schets aangeven welke gronden in gemeente eigendom zijn binnen de Belemmeringencirkel ? 

 

8 Raadsvoorstel: Vaststellen Controleprotocol 2018 met bijbehorend normenkader 

Portefeuille F. Kuppens/ steller G. Janssen 

 

H. Beliën, Pro6 

1. Op blz 3 hoofdstuk 3.2 Goedkeuringstoleranties meldt de gemeente dat het voldoet aan de goedkeuringstoleranties en verwacht het 

een dat de accountant een positieve controleverklaring zal afgeven . Gezien het grote tekort bij de jeugdzorg lijkt een goedkeuring 

met beperking het hoogst haalbare . Op welke feiten  baseert de gemeente dat de accountant een positieve controleverklaring zal 

afgeven? 

 

2. Op blz 7 hoofdstuk 4.3 wordt gebruik gemaakt van de term M&O – criterium . Heeft de gemeente Cranendonck een M&O beleid ? 

 

 

9 Raadsvoorstel: Ontheffing van het woonplaatsvereiste verlenen aan burgemeester Roland van Kessel gedurende 12 maanden 

Steller P. Bemelmans 

 

10 Raadsvoorstel: Verklaring van geen bedenkingen t.b.v. uitbreiding Nedzink Hoofdstraat 1 Budel-Dorplein 

Portefeuille F.v.d. Wiel / steller J. Kantelberg 

 

G. Rijkers, ELAN 
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1. Wanneer is de aanvraag voor de omgevingsvergunning ingediend c.q. vanaf welk moment is de termijn van zes maanden gaan lopen? 
 
2. Houdt het college, wanneer sprake is van de verwachting van een (mogelijke) overschrijding van voornoemde termijn, rekening met het feit dat 

zij eventueel de termijn kunnen verlengen ex. Art. 3:18 lid 2 Awb, nu nog niet beslist is over de verklaring van geen bedenkingen? 
 

 

11 Regionale Samenwerking 

 

12 Rondvraag 

P. Beerten, ELAN 

Ons bereiken ons geluiden dat er gewerkt wordt om een mestverwerkingsinstallatie mogelijk te maken aan de randweg-oost 2 in Budel. 

Wat is hierover bekend bij de gemeente Cranendonck en hebben hier al contacten met de gemeente over plaatsgevonden? 

 

P. Coenegracht, CDA Cranendonck 

Om invulling te geven aan het Regionaal Risico Profiel wordt gebruik gemaakt van de risicomatrix / diagram.  

In de matrix zijn Incidentscenario’s opgenomen en uitgewerkt m.b.t. impact en waarschijnlijkheid . 

 

In de risicomatrix is het incidentscenario vervoer gevaarlijke stoffen per spoor gekwalificeerd als: 

impact: zeer ernstig; waarschijnlijkheid van: onwaarschijnlijkheid . 

 

Wanneer ik de toelichting op het scenario bekijk zie ik dat we bij deze incidenten onvoldoende  operationele capaciteit  op Brandweer en 

GHOR( Geneeskundige dienst) binnen de regio Brabant Zuid Oost hebben. 

Vraag: 

Mede gelet op de toename van aantal transporten door Cranendonck is de vraag: is het inderdaad zo dat de operationele capaciteit voor 

deze vorm van incidenten onvoldoende is?  En wat wordt er aan gedaan? 

 

13 Sluiting 

 C3 Brief van vrijwilligers VVV Cranendonck inzake voortbestaan VVV (Verseon - 958944 - 959044) 

 

Mevrouw Beenackers, Pro6 
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Wetende dat o.a. door de tekorten in het sociale domein  de verdere incidentele financiering voor een coördinator VVV in de begroting 

2019 geschrapt is toch de vraag vanuit Pro6 of we wellicht hierop kunnen terugkomen? Immers in het raadsprogramma is ook 

afgesproken dat we de recreatieve mogelijkheden actiever gaan promoten, ondersteund door een verder geprofessionaliseerde VVV. In 

de brief wordt gesteld dat de professionele inbreng van een coördinator een noodzakelijke voorwaarde is om het ambitieuze beleid van 

de Gemeente in overleg met het bestuur verder gestalte te geven. Voor alle duidelijkheid we vragen om een incidentele financiering voor 

2019. Wellicht als de basis goed op orde is, dat men daarna wél vooruit kan als vrijwilligersorganisatie. Overwogen kan worden om 

samen met  de Gemeente Valkenswaard en Heeze- Leende dit op te pakken of we kunnen er ook voor kiezen de toeristenbelasting 

enigszins te verhogen en de opbrengst hiervan voor dit doel te benutten…. 

We horen graag hoe het College hier tegenover staat en zouden het graag opnieuw in de Raad aan de orde stellen… 

 

 


